
Varaţdinski HDZ podrţao kupnju dvorca Šaulovec 

 

Na današnjoj konferenciji za novinare, uoči sutrašnje sjednice Ţupanijske skupštine, HDZ je 

najavio podršku ţupanova prijedloga o kupnji dvorca Šaulovec. 

- Podrţat ćemo prijedlog za kupnju jer je na tragu naše inicijative iz 2013. godine, kada smo 

predlagali osnivanje arheološkog muzeja Varaţdinske ţupanije, budući da imamo čak 

petstotinjak lokaliteta koje treba istraţiti, i to ne samo kako bismo sačuvali našu kulturnu 

baštinu, nego kako bismo je predstavili i drugima te dali dodatni poticaj razvoju turizma – 

rekla je predsjednica Kluba vijećnika HDZ-a i HSLS-a Nadica Dreven Budinski, dodajući da 

je Šaulovec jedan od najbolje sačuvanih starih zdanja, ali bi se to moglo promijeniti ukoliko 

se o njemu neće voditi primjerena briga. 

Podršku je najavio i predsjednik ţupanijskog HSLS-a Tomica Čukli koji smatra da takvo 

kulturno dobro treba biti u javnim, a ne privatnim rukama te da cijena nije previsoka. 

HDZ-ov saborski zastupnik Josip Kriţanić rekao je da je s kolegom AnĎelkom Stričakom 

obavio razgovor s ministricom kulture upravo na temu dvoraca i arheoloških lokaliteta u 

Varaţdinskoj ţupaniji. 

– Čanjevo, Jalţabet, Martijanec, Varaţdinske Toplice, iziskuju da se do kraja istraţe i da se 

otvore putnicima namjernicima, a Šaulovec moţe biti investicija u tom smislu – dodao je 

Kriţanić. 

Predsjednik varaţdinskog ţupanijskog HDZ-a AnĎelko Stričak izvijestio je o 

unutarstranačkim izborima za predsjednike u jednoj gradskoj i četiri općinske organizacije. 

HDZ u Lepoglavi vodit će Robert Dukarić, u Brezničkom Humu Darko Ţugčić, u Klenovniku 

Robert Rešetar, u Petrijancu Mario KiĎemet i u Velikom Bukovcu Draţen Đurašin. 

– Petorica predsjednika odlučilo se povući sa svojih duţnosti i odrţali smo izbore, po novom 

principu jedan član – jedan glas. Novi predsjednicu su otprije poznata imena, neki 

predsjednici, a neki članovi vijeća u svojim sredinama. To je još jedan doprinos daljnjem 

jačanju stranke na podruju Varaţdinske ţupanije – kazao je Stričak. 

Vijećnica Lidija Petrinjak zahvalila je Ţupaniji zbog osiguravanja sredstava za troškove 

školske prehrane učenika u riziku od siromaštva. 

 



 

 

 


